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Abstract (en)
The device (1) has an barrier element formed of cable (2) connected between anchoring piles (3) and associated with cylindrical floats (4) resting on
a water surface (E). The cable is provided with floats, and includes ends (2a), where each of the ends is connected to one of the piles by an energy
dissipation system (5). The system has a chain composed of eyelets connected by brittle strands formed of metal link or rope link. The system has a
spring member i.e. compression spring, moving between rest and deformed configurations.

Abstract (fr)
Dispositif de protection (1) du type « barrage flottant », visant à empêcher un objet flottant d'heurter un ouvrage. Ce dispositif de protection (1)
comprend un élément barrière (2), consistant en un câble, muni de flotteurs (4), dont les deux extrémités (2 a ) sont chacune reliées à l'un des pieux
(3), l'une au moins par le biais d'un système de dissipation d'énergie (5). Ce système de dissipation d'énergie (5) comporte avantageusement - au
moins une chaîne repliée sur elle-même, qui se compose de maillons reliés deux à deux par des brins cassants, et - au moins un organe ressort.
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